
Z A P I S N I K  

sa 25. sjednice Općinskog vijeća Općine Rugvica 

održane 29.05.2024. godine sa početkom u 08,00 sati 

u vijećnici Općine u Rugvici, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 

Nazočni: g. Nenad Jakšić, g. Emil Majstorović, gđa. Tea Kolčić, gđa. Violeta Molnar,  

gđa. Ivana Jakovljević, g. Tomislav Mayer Kralj, gđa. Paula Jozipović, g. Velimir Krznar,  

g. Ivica Gavran. 

Izočni: g. Ilija Ravlić, gđa. Ruža Miletić, g. Ivica Legin, g. Željko Vojković. 

Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 

                         gđa. Ana Baštijanović, Službenica ovlaštena za privremeno obavljanje 

                                   poslova pročelnika JUO-a, 

                         g. Anto Šibenik, viši referent za prostorno planiranje i komunalne djelatnosti  

                         gđa. Maja Blažević, ravnateljica Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica 

 gđa. Mirjana Somođi, direktorica DUKOM PLIN-a d.o.o. 

                         g. Igor Đuran, novinar 01 portala, 

 

Zapisničarka: Marija Čabraja. 

 

Sjednicu otvara g. Nenad Jakšić, predsjednik Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, utvrđuje 

da je sjednici od 13 vijećnika nazočno 9, dakle, postoji kvorum za pravovaljano donošenje 

odluka, te predlaže dopunu dnevnog reda na način da se doda nova točka pod nazivom „Odluka 

o izmjenama Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica“ za koju predlaže da to 

bude točka „4.“, a da se ostale točke pomaknu za toliko. Vijećnici se sa prijedlogom slažu, pa 

se nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova „za“ usvaja sljedeći 

 

D N E V N I R E D 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 24. sjednice Općinskog vijeća održane 11.04.2024. god., 

2. Pitanja i prijedlozi, 

3. Izvješće o poslovanju DUKOM PLIN d.o.o. za vremenski period od 01.01.2023. do 

31.12.2023.god., 

4. Odluka o izmjenama Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica, 

5. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog III. izmjena i dopuna Statuta Dječjeg 

vrtića Medvjedići Rugvica, 

6. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog I. izmjena i dopuna Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica, 

7. Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2023. godinu, 

a) Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi u 2023. godini, 

b) Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi u 2023. godini, 

c) Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u sportu u 2023. godini, 

d) Izvješće o realizaciji Programa korištenja sredstava od raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu RH za Općinu Rugvica u 2023. godini, 

8. Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2023. godinu, 

9.  Izvješće o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2023.godinu, 

10. Izvješće o radu Općinskog vijeća Općine Rugvica za 2023. godinu, 

11. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 

obavljanja dimnjačarskih poslova, 



12. Odluka o izmjeni Odluke o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola i 

studente, 

13. Pravilnik o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti i postupku imenovanja 

povjerljive osobe i njezina zamjenika. 

 

Ad. 1. 

Općinsko vijeće jednoglasno, sa 9 glasova “za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

Verificira se zapisnik sa 24. sjednice Općinskog vijeća održane 11.04.2024. god. 

 

Ad. 2. 

gđa. Ivana Jakovljević pozdravlja nazočne te postavlja pitanje kane li vijećnici koji nisu bili 

nazočni sjednicama dobivenu naknadu vratiti ili dati u humanitarne svrhe? 

g. Nenad Jakšić odgovara da je svakome na savjest i izbor što će tko napraviti sa svojom 

naknadom. Odluka za naknadu na mjesečnoj razini vijećnicima, donesena je u prošlom 

mandatu. Ljudi su izabrani od svojih birača, a za manje od godine dana bit će novi izbori pa će 

se vidjeti hoće li njihovi birači idalje cijeniti njihovo zalaganje. 

g. Tomislav Mayer Kralj postavlja pitanja ima li kakvog saznanja o napretku izgradnje 

nogometnih terena. 

g. Mato Čičak odgovara da je natječaj objavljen, te je u tijeku rok žalbe na Odluku o odabiru, 

očekuje se uskoro potpisivanje ugovora. Navodi da su radovi dosta su zahtjevni, a na javni 

natječaj prošla je tvrtka koja se bavi samo time, pa se stoga nada da će biti dobro izvedeno. 

g. Tomislav Mayer Kralj postavlja pitanje ima li kakvih saznanja o Vatrogasnom centra u 

Rugvici. 

g. Mato Čičak odgovara kako to sve ide po svojoj proceduri, trenutno je na ishođenju 

građevinske dozvole. U odmakloj su fazi ishođenja građevinskih dozvola za ambulantu i 

pedijatrijsku ambulantu u Nartu i doma koji bi trebao biti smješten pokraj vrtića. 

 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednik Općinskog vijeća zaključio raspravu po 

ovoj točci dnevnog reda. 

 

Ad. 3. 

g. Nenad Jakšić poziva direktoricu društva DUKOM PLIN d.o.o. na kratko izlaganje. 

gđa. Mirjana Somođi pozdravlja nazočne te ukratko iznosi izvještaj o poslovanju društva, u 

kojemu je priložena odluka o usvajanju godišnjeg financijskog izvještaja, odluka o uporabi 

dobiti, registarsko izvješće, izvješće direktora te potvrda o primitku te iste dokumentacije i 

predaje na Poreznu upravu i FINA-u. Iznosi kako je proveden natječaj za opskrbu i prodaju 

plina građanima na koji je društvo DUKOM PLIN d.o.o. prošlo po drugi puta i nemaju 

problema kao što je u Gradu Zagrebu. Društvo se nada da HERA neće poništiti i drugi put taj 

natječaj, te da će ići sve svojim tokom i da će se zaključiti ugovor o opskrbi i prodaji plina 

građanima na sljedeće tri godine. Truditi će se kao i dosad da sve bude uredu. Navodi kako 

opskrbljuju oko 9000 obračunskih mjernih mjesta što se tiče građana i oko 550 obračunskih 

mjernih mjesta što se tiče poduzetništva. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova 

“za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o poslovanju DUKOM PLIN d.o.o. za vremenski period od 01.01.2023. 

do 31.12.2023.god. 



Ad. 4. 

g. Nenad Jakšić poziva gđu. Mariju Čabraju na kratko objašnjenje. 

gđa. Marija Čabraja navodi da se prilikom osnivanja dječjeg vrtića, prije dvije godine, usvojila 

ovakva odluka na općinskom vijeću. Kaže kako se sada doslovno radi o jednom ispravku, te da 

se umjesto riječi „podružnica“ koristi riječ „područni objekt, sve to u svrhu pripreme za 

nadogradnju vrtića sa početkom nove pedagoške godine. Nadalje, navodi da se po usvajanju 

ove odluke ide prema Ministarstvu znanosti i obrazovanja u svrhu ishođenja mišljenja na tu 

odluku o sukladnosti sa zakonom. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova 

“za” donosi 

 

O D L U K U 

o izmjenama Odluke o osnivanju Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica. 

 

Ad. 5. 

g. Nenad Jakšić poziva ravnateljicu Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica na kratko izlaganje. 

gđa. Maja Blažević pozdravlja nazočne i navodi kako je gđa. Marija Čabraja prethodno dala 

uvod te se nadovezuje da se sukladno promjeni osnivačkog akta mijenjaju interni akti. Radi se 

upravo samo o nazivu, gdje se mijenja riječ “podružnica” u riječ “područni objekt”. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova 

“za” donosi 

 

O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog III. izmjena i dopuna Statuta Dječjeg vrtića 

Medvjedići Rugvica. 

 

Ad. 6. 

gđa. Maja Blažević nastavljajući se na prethodnu točku, navodi kako se sve, gdje se spominje 

riječ „podružnica“ mijenja u riječ „područni objekt“. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova 

“za” donosi 

O D L U K U 

o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog I. izmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica. 

 

Ad. 7. 

g. Nenad Jakšić poziva članicu Odbora za financije i proračun na kratko izlaganje. 

gđa. Paula Jozipović izvještava o 17. sjednici Odbora za financije i proračun, navodi da je na 

sjednici jednoglasno donesen zaključak te se predlaže vijeću donošenje ovog Izvješća. 

g. Mato Čičak navodi kako temeljem Zakona o proračunu moramo donijeti Odluku o godišnjem 

izvješću i izvršenju proračuna za 2023. godinu, te ukratko predstavlja Izvještaj Općine i 

Izvještaj Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica. Ukupni primici u 2023. godini bili su 

12.440.000,00 €, od poreza i prireza 2.600.000,00 €, na vrtić je potrošeno 748.000,00 €, od 

prodaje zemljišta ostvareno je 4.079.000,00 €, od sredstava EU fondova je ostvareno 

3.310.000,00 € za sanaciju cesta nakon potresa. Ukupni rashodi i izdaci u 2023. god. bili su 

8.702.000,00 €. Najviše za sanaciju cesta, za funkcioniranje vrtića, izgradnju parkirališta u 

Jalševcu Nartskom, izgradnju okretišta u Rugvici, asfaltiranje cesta, uređenje prostorija na katu 

u domu u Jalševcu, te na razne socijalne i druge naknade koje su koristili naši stanovnici. Višak 

koji je prenesen u 2024. godini iznosi 4.079.000,00 €. Napominje kako su ukupni primici u 

2023.godini iznosili 12.440.000,00 €, dok su u 2022. iznosili 5.591.000,00 €. 



 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova 

“za” donosi 

 

Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2023. godinu, 

a) Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi u 2023. godini, 

b) Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi u 2023. godini, 

c) Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u sportu u 2023. godini, 

d) Izvješće o realizaciji Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim 

zemljištem u vlasništvu RH za Općinu Rugvica u 2023. godini. 

 

Ad. 8. 

gđa. Ana Baštijanović kratko izlaže kako je navedena točka vezana uz godišnji izvještaj o 

izvršenju proračuna i u skladu je s njim.  

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova 

“za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu. 

 

Ad. 9. 

gđa. Ana Baštijanović navodi da se prethodno rečeno odnosi i na ovu točku. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova 

“za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2023.godinu. 

Ad. 10. 

g. Nenad Jakšić kaže kako je rad vijeća bio vrijedan, doneseno je niz odluka i zaključaka. Dvije 

ključne teme koje su se uvijek ispreplitale u radu su bili mladi (od najranije one 

predškolske/vrtićke dobi do najstarije studentske dobi) gdje je vijeće gotovo na svakoj sjednici 

imalo barem jednu točku koja je bila vezana za njih, te druga ključna tema poduzetništvo. 

Zahvaljuje se na radu vijeća te skreće pogled na zadnju stranicu izvješća gdje je prikazana 

prisutnost vijećnika na sjednicama. 

Nitko se javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova “za” 

donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća o radu Općinskog vijeća Općine Rugvica za 2023. godinu. 

 

Ad. 11. 

gđa. Marija Čabraja ukratko navodi da se radi o formalnom zaključku, odnosno zakonskoj 

obvezi. Budući da je izabran novi koncesionar za obavljanje dimnjačarskih poslova koji je 

podnio zahtjev za izdavanje suglasnosti na njegove opće uvjete, predlaže usvajanje istih. 

 

 

 

 



Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova 

“za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge obavljanja 

dimnjačarskih poslova. 

 

Ad. 12. 

g. Mato Čičak navodi da je od prijevoznika zatraženo povećanje cijene karata i fiksnog dijela, 

no da je Općina pristala samo na povećanja fiksnog dijela u iznosu od 11.000,00€. Kaže kako 

su učestalo počeli slati izmjene svojih cijena početkom svakog polugodišta/semestra. 

g. Nenad Jakšić nadodaje kako je ono što je dosad bilo 9.870.00 € mjesečno, traženo je 

11.800,00 €, nakon čega je dogovoreno 11.000,00 €. Također, iznosi kako djeca s našeg 

područja imaju besplatan prijevoz svih 12 mjeseci tijekom godine. 

gđa. Violeta Molnar iznosi kritiku kako Čazmatrans traži od djece potvrdu kojim će točno 

danima u 7./8. mjesecu ići u školu kako bi se samo njih sufinanciralo. 

g. Emil Majstorović daje informaciju kako se uporno šalju veliki autobusi usprkos malom broju 

putnika dok u izvješću pišu kako su im autobusi skupi te iznosi mišljenje da bi bilo rentabilnije 

kupiti manji kombi, te u vrijeme smanjenog broja putnika njime prevoziti čime bi se smanjila 

potrošnja i zagađivanje. 

gđa. Violeta Molnar moli da se Čazmatransu uputi apel da se autobus prestane parkirati na 

mjesnom groblju Jalševec Nartski pokraj grobnica, bez obzira na upozorenja oni to ponavljaju. 

g. Nenad Jakšić kaže da su im već upućene žalbe, te prenosi kako u dobili informaciju doslovno 

kojom su rekli da vozaču mogu dati otkaz, ali da oni neće uspjeti pronaći drugog. 

g. Mato Čičak kaže da se ljudi bune protiv ležećih policajaca na županijskoj cesti, mnogi traže 

da se postave ležeći policajci, pa da ih se maknu. Traže i da se pomiču autobusne stanice. 

Navodi kako to nije uopće jednostavno te da postoje mnogobrojna određena pravila. Što se tiče 

samih nogostupa, sada općina izvodi ih u vrijednosti 1,4 mil. € dosad imamo zahtjeve može li 

ovdje malo, može li tamo malo… Kaže kako ne može ništa drugačije nego onako kako je 

isplanirano. Traže da se maknu stanice i pješački prijelazi prema zavoju, ne razumijevajući 

problematiku čemu služi pješački prijelaz i on se mora nalaziti na mjestu kako ne bi ugrozio ni 

pješaka ni vozača. Nitko ne može spriječiti obijesnu vožnju te ističe kako dobiva mailove 

vikendom da općina mora više kažnjavati vozače uz hrpu drugih nepromišljenih „savjeta“. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 

glasova “za” donosi 

 

O D L U K U 

o izmjeni Odluke o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola i studente. 

 

Ad. 13. 

gđa. Ana Baštijanović navodi da se radi o zakonskoj obvezi te da dosad nismo imali odluku. 

Nakon usvajanja Odluke, načelnik će imenovati osobu i zamjenika. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 9 glasova 

“za” donosi 

 

P R A V I L N I K 

o postupku unutarnjeg prijavljivanja nepravilnosti i postupku imenovanja povjerljive osobe i 

njezina zamjenika. 

 

 



Predsjednik Općinskog vijeća zaključio je sjednicu u 08,40 sati. 

 

KLASA: 024-01/24-01/10 

URBROJ: 238-26-24-3 

 

 

Zapisničarka:      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA

  

Marija Čabraja       Nenad Jakšić 

 
 


